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 Српски члан Председништва БиХ и почасни председник Партије демократског прогреса
Младен Иванић изјавио је да неће тражити од председника Србије Александра Вучића
доказе о томе да су се странци мешали у изборе у Републици Српској.

  "Нећу инсистирати ни на чему, јер ничега није ни било", казао је Иванић.   

Вучић је 24. септембра, у јеку предизборне кампање, изјавио да ће "сачекати крај избора
и онда ће изнети фрапантне доказе о најбруталнијем мешању појединих западних сила у
изборе у РС". 

  

"И још нађу Србе који ће Србију да оптужују за мешање, онда вам је све јасно", рекао је
тада Вучић, алудирајући на Иванића, који је раније рекао да нико, па ни званични
Београд, не треба да се меша у изборе у РС и фаворизује једну политичку опцију. 

  

Коментаришући изјаву новоизабраног српског члана Председништва БиХ Милорада
Додика, да ће радити на договору и што бољем функционисању БиХ, Иванић је казао да
је индикативна Додикова изјава да "Председништво БиХ постаје централна политичка
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фигура".

  

"Не бих имао ништа против да Додик остане при својом ранијим изјавама о БиХ. То ће,
ако се и деси, бити противуставно. Надлежности не треба да се селе са личностима",
оценио је он. 

  

Иванић је додао да ће бити занимљиво гледати даље Додикове потезе, односно да ли
ће, како је најавио, седницама Председништва БиХ присуствовати путем видео линка, да
ли ће сарађивати са бошњачким чланом Председништва БиХ Шефиком Џаферовићем,
кога је СНСД прогласио ратим злочинцем и да ли ће у зграду Председништва БиХ унети
заставу РС.

  

Коментаришући Додикову најаву да ће РС радити на успостављању своје
обавештајно-безбедносне службе и резервног састава полиције, Иванић је навео да се
ради само о Додиковој изјави и да треба сачекати и видети да ли ће се то заиста и
десити. 

  

"Безбедносне агенције БиХ не треба препуштати Сарајеву, јер су оне и наше
безбедносне агенције и у њима треба да буду најбољи српски кадрови", казао је Иванић.

  

(Бета)
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